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Vragen van het lid Veldman (VVD) aan de Minister van Binnenlandse Zaken en 
Koninkrijksrelaties over het bericht «Gemeenten verdienen grif aan 
«spookleges» (ingezonden 2 december 2015). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Gemeentes verdienen grif aan «spookleges»?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat het onterecht in rekening brengen van leges door 
gemeenten een zeer onwenselijke praktijk is? 

Vraag 3
Kunt u aangeven op welke schaal deze praktijk plaatsvindt? Zo niet, bent u 
dan bereid dit te onderzoeken? 

Vraag 4
Bent u bereid u in te spannen om een einde te maken aan het onterecht in 
rekening brengen van leges door gemeenten? Zo ja, bent u bereid, indien 
nodig, hier wettelijke maatregelen te treffen? 

Vraag 5
Deelt u de mening dat onterecht verkregen leges terugbetaald moeten 
worden? Zo nee, waarom niet? Zo ja, welke afspraken gaat u hierover maken 
met gemeenten?

1 http://www.telegraaf.nl/binnenland/24805938/
__Tienduizenden_euro_s_onterecht_naar_gemeente__.html
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